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Geachte mevrouw Van Nes-de Man en de heer Rijsdijk, 
 

 

Op 25 juli 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over de aanleg van glasvezel. In deze brief 
beantwoorden wij uw vragen.  
 
Vraag 1 
Wat is de reden dat voor de aanleg van glasvezel in Rijsoord minimaal 50% van de huishoudens een 
abonnement dient af te sluiten en dat er per huishouden € 1.450 voor een aansluiting dient te worden 
betaald? Zijn er ook andere (delen van) wijken waarvoor deze voorwaarden gelden? Zo nee, waarom 
niet?  
 
Antwoord: 
In de raadsinformatiebrief van 1 oktober 2021 (kenmerk 321192) is aangegeven dat er een 
glasvezelnetwerk zou worden aangelegd binnen het gebied zoals op de kaart is weergegeven bij de 
samenwerkingsovereenkomst. Uit deze informatie blijkt dat bepaalde gebieden niet zondermeer zouden 
worden aangelegd. 
 
In de samenwerkingsovereenkomst is opgenomen dat voor het specifiek op de kaart aangegeven gebied 
vraagbundeling en een eigen bijdrage zou gelden. Dit gezien de extreem hoge kosten van iedere 
individuele aansluiting. Ter informatie is het overzicht van de gebieden nogmaals bijgevoegd. 
 
Vraag 2 
Bent u het met ons eens dat door het stellen van deze aanvullende voorwaarden de drempel voor de 
aanleg van glasvezel in Rijsoord hoog is en dat dit de kans op de aanleg van een dergelijk netwerk 
aanzienlijk verkleint?  
 
Antwoord: 
De drempel voor het realiseren van deze voorziening is inderdaad substantieel. 
 



 
 

 

Vraag 3  
Wij hebben van bewoners van onder meer het einde van de Rijksstraatweg (het gedeelte dat grenst aan 
de Voorweg) en de Pruimendijk begrepen dat zij nooit een brief van T-Mobile hebben ontvangen en dat 
dit stukje van Ridderkerk überhaupt niet in beeld is voor de aanleg van glasvezel (dus ook niet als er aan 
de aanvullende voorwaarden wordt voldaan). Kunt u aangeven of het klopt dat T-Mobile in deze stukjes 
van Ridderkerk geen glasvezel aanlegt? Wat is daarvan de reden?  
 
Antwoord: 
Zoals in de raadsinformatiebrief van 1 oktober 2021 is aangegeven betreffen dit gebieden waarin geen 
aanleg plaatsvindt om met name economische redenen. 
 
Vraag 4  
Hoe zit het met de aanleg van glasvezel in Oostendam en zijn er nog andere stukjes Ridderkerk waar 
door T-Mobile geen glasvezel wordt aangelegd?  
 
Antwoord: 
Op de kaart zijn de gebieden aangegeven die wel en niet worden voorzien van een glasvezelnetwerk, 
zoals ook al eerder is gedeeld met u. 
 
Vraag 5 
Wat is er voor nodig om Rijsoord (en eventuele andere wijken waar dit speelt) in hun geheel te voorzien 
van een gratis glasvezelnetwerk, zonder dat daaraan drempelverhogende eisen worden gesteld? Graag 
uw antwoord toelichten.  
 
Antwoord: 
De economische haalbaarheid van de aanleg van netwerken in deze gebieden is vrijwel nihil. Zelfs met 
de eigen bijdrage is het voor de aanleggende partijen vrijwel batenneutraal. Wij zien geen mogelijkheden 
om hierin een verdere rol op ons te nemen. Op deze met name economisch markttechnische afwegingen 
hebben wij geen invloed. 
 
Vraag 6 
Bent u bereid om daarover (alsnog) afspraken te maken T-Mobile en met KPN, dat ook glasvezel gaat 
aanleggen in Ridderkerk?  
 
Antwoord: 
Zowel met ODF als KPN/Glaspoort is de aanleg van deze gebieden nadrukkelijk in de voorfasen aan de 
orde geweest. Dit zelfs tot het breekpunt van het totaal afzien van aanleg binnen onze gemeente. 
Uiteraard zijn wij bereid om nogmaals in gesprek te gaan met de genoemde partijen. 
 
Vraag 7 
Zijn er op dit moment nog andere aanbieders van glasvezel die overwegen om een netwerk in Ridderkerk 
aan te leggen? Zo ja, welke?  
 
Antwoord: 
Met Deltafiber zijn afspraken gemaakt rond de aanleg van glasvezelnetwerken op de bedrijventerreinen. 
Daarnaast is met Deltafiber gesproken over de aansluiting van Oostendam op het glasvezelnetwerk dat 
zij hebben in Hendrik-Ido-Ambacht. Op dit moment ziet Deltafiber hiervan af gezien de grotere projecten 
die zij nog moeten gaan uitvoeren in de komende jaren en de beperkte capaciteit. Wij blijven de 
contacten met Deltafiber houden om wellicht in de toekomst ook in Oostendam een glasvezelnetwerk 
beschikbaar te krijgen. 
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Vraag 8 
Wat zijn de (juridische) mogelijkheden om de aanbieders van glasvezel bij de aanleg van een netwerk in 
de gemeente te laten samenwerken en daarmee te voorkomen dat elke aanbieder zijn eigen netwerk 
aanlegt en de stoepen in bijna heel Ridderkerk telkens moeten worden opengebroken?  
 
Antwoord: 
Er zijn op dit moment geen juridische mogelijkheden om partijen te verplichten samen te werken c.q. 
gebruik te maken van elkaars netwerk. Er is vanuit de telecomwet dan ook geen vergunningverlenende 
rol voor de gemeente, maar alleen het afgeven van een instemmingsverklaring. Wel geeft de telecomwet 
de mogelijkheid de vraag tot gezamenlijke aanleg voor te leggen waarbij het partijen vrij staat om daar al 
dan niet gebruik van te maken. Bij het opstellen van de samenwerkingsovereenkomsten is deze vraag 
ook gesteld waarop om bedrijfseconomische redenen afwijzend is gereageerd. 
 
Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
 
de secretaris, de burgemeester, 
 
 
 
 
Dhr. H.W.J. Klaucke Dhr. C.A. Oosterwijk 
 
 
 
Bijlagen: 

1. Demarcatie ODF 
2. Demarcatie KPN 

 


